
 

 

     

Protokoll fört vid styrelsemöte för Adelsö Hembygdslag 

den 4 september 2024 19.00 i Uppgården 

Närvarande: Kjell Björk, Ulla Thid, Stefan Qviberg, Maya Bergqvist, Laila 

Månsson, Christina Qviberg, Agneta Collberg och Eva Larsson. 

 

§ 1  Öppnande av möte, godkännande av kallelse och dagordning 

Ordförande Agneta Collberg hälsade alla välkomna och öppnade mötet. 

§ 2  Föregående protokoll 

Protokollen från styrelsemötena 2024-05-27 och 2024-07-31 godkändes och     

lades till handlingarna.  

§ 3  Ekonomi 

Kjell rapporterade dagens kassa som uppgick till 76 601 kronor på plusgirot 

samt cirka 3tusen kronor i kontanter hos Stintan. Utlägg för cirka 2tusen kronor 

ska utbetalas. Hembygdsdagen inbringade cirka 13tusen kronor.   

§ 4  Rapporter, meddelanden och inkommen post 

Vi har fått fråga om vi har något om dränglyft från Filip Gramatikofski, vilket vi 

inte har. 

 

§ 4.1 Café Hovgården och planering framöver 

Siri har inte fått tag på Emilia inför mötet så inget att rapportera om. Diskutera-

des hur långt avtalet med cafét är. 

 

§ 5  Arbetsläget inom ansvarsområdena 

a) Uppgården: Agneta kontaktar Gordon Rönnberg om eventuell ersättning för 

sin uppskattade insats gällande takpannorna.  

b) Museigruppen: Stefan rapporterade att ”gubbarna” från bagarstugan hade 

uppskattats på hembygdsdagen.  

c) Dokumentationsgruppen: Bilder från hembygdsdagen skickas till Agneta. 

Siri och Ulla träffas i september för att gå igenom arkivet och föreslå viss 

städning/kastning av dubbletter m.m. Agneta har skickat en förfrågan till  

Lizen Anterud om att ge ut hennes fars bok ”Minnen från Adelsö” i nytryck. 

Ulla kollar med Moses om vi vid nytryck av hans bok kan göra bilderna 

större än de var i original. 



 

 

     

d) Programgruppen: Agneta presenterade förslag till höstprogrammet. Fler 

förslag kom upp; Stefan föreslog ett studiebesök i det nya kyrkvaktmästeriet, 

Eva önskade ett föredrag om Stenby Säteri, men de skjuts till våren. Agneta 

renskriver och skickar ut på ”remiss”. Eva ansvarar för att gula papper och 

toner införskaffas samt kopierar upp tillräckligt antal för att kunna sätta upp 

på anslagstavlor, i butiken samt utdelning i brevlådor. Ulla bistår med lista 

över aktuella brevlådor. Ulla, Kjell och Stintan delar ut i brevlådorna. 

e) Bagarstugan: Storlådan med ved flyttas till andra gaveln.  

f) Örtagården och trädgården: Örtagården har nu gått i vila. Den har varit 

mycket vacker i år. Stort tack till hela trädgårdsgruppen.  

g) Hembygdsdagen: Diskuterades vad som var bra och vad som kan förbättras. 

Bra var stämningen, vädret, kransen till Linneabysten, knallarna, hjälpen i 

bagarstugan, musikanterna, uppsättning och nertagning av tälten. Det som 

kan förbättras är marknadsföringen samt flaggstången. Agneta efterlyste om 

någon kunde ta på sig att var kommunikationsansvarig mot lokaltidningarna. 

Tävlingarna med ”gissa-yrket”-gubbarna och bildpromenaden kunde ha 

framhållits bättre. Jubileumspennorna kunde ha delats ut tidigare och på fler 

ställen. Godkändes att Stintan och Ulla skaffar plastlådor till tälttillbehören 

samt går igenom förrådet och ser vilka gamla tält som kan kastas.  

§ 6  Övriga frågor 

Stefan visade ett vykort som funnits i en större upplaga i ett kassaskåp men som 

nu fått fötter. Diskuterades huruvida vi ska ta fram nya. Vi avvaktar med beslut. 

Kjell önskade att vid mötet med Föreningsrådet så informerar vi om våra större 

evenemang, detta för att färjan ska kunna anpassa sina scheman. 

 

§ 7  Nästa styrelsemöte 

Nästa möte måndagen den 14 oktober 19.00 hos Laila, Marielundsvägen 33.  

 

§ 8  Mötets avslutande 

Ordförande Agneta tackade för visat intresse och avslutade mötet. 

 

Vid protokollet  Justeras 

 



 

 

     

Eva Larsson  Agneta Collberg 


